
Het contact met mensen en het verkopen van

huizen spreken me aan, evenals de theoretische

kant ervan. Deze specialisatie geeft een goed

balans tussen studie en menselijke interactie.

Het is een goede mix van alles wat ik leuk vind.

Ik ben Maud en Ik heb alweer zo'n 3 tot 4 jaar

ervaring in de makelaardij, waar ik ben begonnen

in de binnendienst. Momenteel ben ik werkzaam

bij Lauteslager Makelaars en ben ik bezig om de

kwalificatie ‘Kandidaat-Makelaar’ te behalen. 

Absoluut! Ik had van anderen al wel gehoord over

het traject, dus ik heb mezelf mentaal voorbereid

op een pittig jaar, met duidelijke deadlines en veel

discipline. Ik heb dan ook al veel examens mogen

afleggen bij SVMNIVO, omdat ik hiervoor de

kwalificatie  Assistent-Makelaar heb gedaan. Het is

dan ook echt belangrijk om actief de lessen te

volgen en het huiswerk bij te houden. De motivatie

van mijn docenten werkte ook enorm stimulerend

om de Basistheorie Vastgoeddeskundige zo snel te

behalen.

Maud
KANDIDAATVERHAAL

Maud behaalde in een rap tempo haar Basistheorie
Vastgoeddeskundige en vertelt ons over haar

ervaringen en voorbereidingen. 

Kunt u wat over uzelf vertellen? Waar bent u

werkzaam en waar bent u momenteel mee

bezig?

Kunt u iets vertellen over de voorbereidingen

die vooraf gingen aan het behalen van de

Basistheorie Vastgoeddeskundige en de weg

ernaartoe?

Heef u nog specifieke tips voor andere

kandidaten?

Ik ben zelf opgevoed met veel discipline, wat

me zeker heeft geholpen. Het stellen van

duidelijke deadlines voor mezelf was daar ook

een belangrijk aspect van. Zo stelde ik

bijvoorbeeld een deadline voor mezelf dat ik

een bepaalde toets gehaald wilde hebben

voordat ik op vakantie ging. Verder is het

belangrijk om ten alle tijden positief te blijven

en de moed erin te houden! Het traject gaat

uiteindelijk sneller dan je denkt. Je kunt het, als

je er maar voor gaat!

U vertelde net dat u bezig bent met de

kwalificatie Kandidaat-Makelaar. Wat trekt u

het meest aan in deze kwalificatie?

Ik ben zelf opgevoed met veel discipline,

wat me zeker heeft geholpen.


